
带着创新和创业精神，连接各大洲，创造一个无国界的世界

Connecting our Universities and our Companies

China-UK –Working Together - Some examples involving 

Cambridge 中国英国共同合作 –剑桥参与的项目

Connecting across Continents – creating a World Without Borders – with INNOVATION and 

ENTREPRENEURSHIP



Cambridge assisting set up of new Innovation Centre in Shanghai
剑桥协助上海设立新的创新中心

From signing the MOU with Cambridge Mayor and Parliament Member 
in Cambridge Guildhall..to…

从在剑桥市政厅，在剑桥市长以及议员见证下签署合作备忘录到…



Launching the Innovation Centre with the British Consul General in Shanghai
与英国驻上海总领事馆共同揭幕创新中心的设立

Six Cambridge Innovation Centres and Companies supported the programme 
六个剑桥创新中心以及企业支持此项目



Building a Partnership between Guangzhou Development District and Cambridge Innovation 
广州开发区与剑桥创新机构建立合作关系

Cross Continental Investment and Technology Transfer
跨境资金以及科技的转移



Chengdu Financial Holdings Group in Cambridge
成都金控在剑桥

The start of a very significant collaboration
一个意义非凡的合作的起点



In the Great Guildhall City of London - with the Lord Mayor and the Mayor of Chengdu 
在伦敦金融城市长办公厅与伦敦金融城市长以及成都市长

A major programme of education in Financial Technology - UK and Chengdu
英国以及成都共同打造金融科技培训重大项目



China-UK – WELCOME !!
From Cambridge

Connecting across Continents – creating a World Without 

Borders – with INNOVATION, ENTREPRENEURSHIP and 

EDUCATION Across Borders

共同用创新意识，企业家的精神

以及异彩纷呈的教育文化

筑造起各大陆间的桥梁


